
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet tirsdag den 29. august 2017 kl. 09.30
Afdeling 1502-1 Doktorhaven.

Deltagere: Afdelingsbestyrelsen
Margit Grenaae - MG

Hans Andersen - HA
Gytte Larnkjær - GL Suppleant
Jeanette Mikkelsen - JM Suppleant

AKB Personale
Flemming Christiansen - FKC
Søren Lillevang - SL

Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde 10. april 2017

Godkendt.

Punkt 2. Meddelelser fra formand/bestyrelse

MG : Glæder sig til at Socialdirektøren Henrik Abildtrup kommer på besøg..
Ringe mad kvalitet kantinen Engskrænten.

Punkt 3. Meddelelser fra driften v/Flemming & Søren

SL:
Budgetmødet hvor vi gennem gik alt omkring budget 2018 gik fint, og bestyrelsen godkendte
budgettet for 2018, der ingen huslejestigning giver denne gang. Dette møde blev afholdt den 14.
august 2017.

Personalemangel da John afholder restferie m.v. har vi som tidligere har været orienteret omkring
betydet, at vi har ansat Per indtil medio oktober. Per har ydet en fremragende stabil indsats, gået
til stålet og gør det så, at vi forlænger Pers ansættelse midlertidigt til udgangen af 2017.
Flemming og Søren overvejer en fast ansættelse til Per, da han har virkeligt har vist vilje og evner i
det grønne.

Derudover har Bente jo også skulle afholde ret s ferie m.v. og har derfor været væk i en periode.
Bente stopper med udgang af september 2017, og der afholdes ingen afskedsreception efter
Bentes eget ønske, i stedet spiser personalet en afskeds frokost.

Udgiftskontrol for perioden 1. januar - 29. august 2017 giver ingen anledning til panderynker.



Bestyrelsesmedlem Lars Gormsen har valgt at trække sig fra sin bestyrelsespost af personlige
årsager, hvilket er meddelt skrifte ligt til Flemming 11. maj 2017.1. suppleant
Jeanette Mikkelsen træder i stedet ind på Pladsen, og er derfor først på valg til september 2018,
da Lars blev valgt for en 2. årigt periode i september 2016.

Nye arbejdsopgaver nærmer sig hastigt, og over det sene efterår i november 2017 skal et nyt EDB
system implanteres i KAB, og det giver udfordringer for alle der arbejder med disse systemer, indtil
dette er indlært.
Dette betyder at Flemming skal på skolebænken en del gange, så systemerne kan komme ind
under huden, men det er jo noget der skal til. Til gengæld vil de nye systemer efter sigende være
lettere at have med at gøre når de er indlært, hvilket på sigt skulle give bedre overblik.

Den næste periode byder som bekendt på afdelingsmøde 4. september efterfulgt af
Organisationsbestyrelsesmøde 11. september 2017. ( kun for Margit ).
Så mødes vi igen den 28. september kl. 10.00, hvor vores Socialdirektør kommer forbi, og næste
bestyrelsesmøde afholdes mandag den 23. oktober 2017 kl. 09.30, hvor julefrokosten for
beboerne drøftes.
Julefrokosten foregår den 22. november kl. 13.00 på Rødovregård.

FKC:Ny aftale med Kryger 1. gang årligt rensning. Garanti på gennemtæring af
varmtvandsbeholderne.
Maler arbejdet af vinduer og døre påbegynder i nærmeste fremtid, forventes afsluttet senest
udgang af oktober 2017.

Punkt 4. Afdelingsmødet mandag den 4. september 2017 klo 14.00 v/SL

SL: Her er dagsorden/indkaldelse jo omdelt i god tid, og der er ikke indkommet forslag til mødet,
der derfor kun har godkendelse af budget 2018 og valg til bestyrelsen på programmet.
Dirigent er vel Flemming?
Referent er vel May-Brit?
Nyt fra bestyrelsen tager Margit?
Søren gennemgår budget 2018, som skal godkendes.

Så er der valg af formand. Margit genopstiller for 2 år.
Så er der valg til bestyrelse og Hans tager 2 år mere.
Og til slut er der valgt 2 suppleanter, og Gytte stiller op, og en ny skal ligeledes findes.

Punkt 5. Socialvicevært status v/SL & FKC

SL: Her er vi i gang med sidste vers, da Bente Bruun jo stopper med udgangen af September 2017.
Bente har været i gang med at afholde restferie m.v. og har derfor været meget fraværende over
sommeren, hvilket vi jo var klar over. Bente har ønsket at vi spiser en afskedsfrokost
personalemæssigt, og det gør vi så i løbet af september. Der er ingen problemer overhovedet
været med Bentes fratrædelse, opsigelse, og hvad der ellers hører med, når en medarbejder
stopper, og det har været meget tilfredsstillende.



Punkt 6. Voksenelev i Doktorhaven - Status og den kommende periode v/FKC

SL: For tiden er Klaus på skole, men tiden går stærkt, og han bliver færdig og skal til afsluttende
eksamen over foråret 2018. Vi arbejder med at øge hans kompetencer især omkring varmestyring,
men også andre ting skal finpudses. så Klaus er så klar som vi nu engang kan gøre ham til forårets
afsluttende eksamen.

Punkt 7. Servicemedarbejder John Andersen går på efterløn v/SL

SL:John Andersen går på efterløn, og hans sidste arbejdsdag er fredag den 6. oktober 2017.
John er i gang med at afholde sin restferie m.v. så vi ikke skal udbetale tilgodehavender senere, og
så skal vi holde en lille afskedsseance, hvilket vi gør fredag den 6. Oktober 2017 fra kl. 12.00-
14.00 i Bondehuset.

Punkt 8. Møde med Socialdirektør Henrik Abildtrup 28. september klo 10.00 v/SL

SI: Vores fortrinsvis nye og dygtige Socialdirektør Henrik Abildtrup kommer forbi til en god kop
kaffe torsdag den 28. september 2017 kl. 10.00. Vi taler med ham i 20-25 minutter, og så går Claus
Bjørton, en byggemand og Flemming og Søren en rundgang i Doktorhaven og viser de muligheder,
vi ser frem for Henrik.

Punkt 9. Eventuel & næste møde 23/10 2017

SL: Næste møde afholdes mandag den 23. oktober 2017 kl. 09.30
I bondehuset.

Næste AB møde
mandag den 23. oktober 2017

kl. 09.30 i Bondehuset.



HUSK AT MELDE AFBUD TIL MØDET SENEST FREDAG
DEN 20. OKTOBER INDEN KL 11.30

AF HENSYN TIL MORGENMAD INDKØB
o

. RING VENLIGST PA
36 41 02 06 VARMEMESTERKONTORET

Med venlig hilsen.
Flemming Christiansen

Ejendomsmester

Rødovre 19.10.17


